
 

 

BRM.0012.2.6.2021           

 

Protokół nr 24/2021 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 18 października 2021 r. w trybie zdalnym  

(z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość) 

 

Czas trwania posiedzenia 12.00 – 12.10 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Ewa Kempska               – Przewodnicząca Komisji 

2. Patryk Kaźmierczak      – Członek Komisji 

3. Ewa Podogrodzka            – Członek Komisji 

4. Maciej Basiński                  – Członek Komisji 

5. Jacek Tarczewski     – Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczył: 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich. 
 

Lista obecności członków Komisji obecnych online stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji, która po 

sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach uczestniczy 5 radnych, co 

wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Zmian do porządku obrad nie wniesiono i przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 23/2021 z posiedzenia Komisji. 

4. Informacja o realizowanych inwestycjach miejskich związanych z Parkiem Solankowym             

w 2020 r. oraz I półroczu 2021 r. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 23/2021 z posiedzenia Komisji. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 23/2021 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad 4. Informacja o realizowanych inwestycjach miejskich związanych z Parkiem 

Solankowym w 2020 r. oraz I półroczu 2021 r. 
 

Informacja o realizowanych inwestycjach miejskich związanych z Parkiem Solankowym              

w 2020 r. oraz  I półroczu 2021 r. przygotowana i przedstawiona przez Michała Jaśtaka – 

Naczelnika Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich, stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja: nie było. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Nie było. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 
 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Przypomniał, aby dokonywać obcięcia odrostów przy pniach drzew, które w wielu przypadkach 

zasłaniają widoczność kierowcom, pieszym jak również zasłaniają znaki drogowe. Zwrócił 

uwagę na problem związany z ławkami, które usytuowane są w Parku i na terenie, gdzie 

poruszają się kuracjusze z różnymi przypadłościami, a także ludzie starsi. Zaproponował, aby 

ławki były z siedziskiem nieco wyżej zainstalowane w stosunku do tych typowych ławek.  

Zadał również pytanie, czy w planach inwestycyjnych jest wykonanie nawierzchni stałej na ulicy 

Poszwińskiego w strefie uzdrowiskowej?  
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Jeżeli chodzi o kwestie związane z ławkami, to należy zgłosić do Wydziału Gospodarki 

Komunalnej, aby montować ławki na różnej wysokości. Na chwilę obecną żadne inwestycje na 

ulicy Poszwińskiego nie są planowane. Wnioskowaliśmy do Rządu o udzielenie wsparcia na 

remont dróg lokalnych, na dzień dzisiejszy nie ma nic. Sytuacja raczej nie ulegnie poprawie.      
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy wystarczy ta odpowiedź pana Naczelnika? 
 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Ta informacja nie satysfakcjonuje mnie ani mieszkańców. Będziemy spokojnie oczekiwać, może 

inaczej potoczy się sytuacja i wbrew pesymizmowi pana Naczelnika może jakieś tam „światło 

w tunelu pojawi się”. 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

To jest raczej realizm niż pesymizm.  
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Jestem dość często w Solankach i tam są różne ławki i prawie wszystkie są na jednej wysokości, 

więc nie wiem od kogo to zależy. Zapewne nie wszystkie ławki będą do wymiany.    

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Nie chodzi o wymianę wszystkich ławek, tylko aby pojawiło się kilka ławek różnej wysokości. 

Być może, te które są należało by inaczej usadowić i będą spełniały te warunki.  

 



 3 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

To na takiej ławeczce powinna być karteczka, że jest przeznaczona do osoby z takimi 

schorzeniami.  
 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

To przesada. To nie jest jakaś nowość przeze mnie wymyślona, to się stosuje. Wystarczy 

popatrzeć wewnątrz uzdrowisk, siedziska ławek są tam zróżnicowane. Szczególnie dla osób 

starszych lub tych osób, które przesiadają się z wózka inwalidzkiego. Być może przyjdzie czas 

na wiosnę, aby to zrobić.  

 

Więcej pytań nie było.     

     

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Uzdrowiskowej 

 

/-/ Ewa Kempska 
 

 

 

protokółowała: /-/Agnieszka Bardzińska  
 

 

 

 

 

 

 
 


